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Contribution arrangement for April 2022 

 

3 May 2022 

 

As more Public holidays in May (Day following of Labour Day and Buddha’s birthday), Employers 

should allow sufficient time for arranging contributions by the contribution date. Electronic 

contribution submission can avoid potential postal delay which might lead to the imposition of 

contribution surcharge due to failure to pay the contributions punctually. For more details about 

electronic contribution, please click here or contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 

2288 6822. 

 

2022年4月份的供款安排 

 

2022年5月3日 

由於五月的公眾假期較多（勞動節及佛誕翌日），僱主請預留充足時間做好供款安排

以確保能在供款日或之前支付供款。你亦可採用電子方式供款以避免因可能的郵遞

延誤致未能準時作出供款而被徵收附加費。請按此或致電恒生強積金僱主專線(852) 

2288 6822以了解更多有關電子匯報供款的詳情。 
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